
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 433
van ALLESSIA CLAES
datum: 5 juni 2023

aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Non-take-up huurpremie en -subsidie  -  Maatregelen

Uit de studie van het Steunpunt Wonen rond de non-take-up van de huurpremie en de 
huursubsidie blijkt dat er toch nog heel wat mogelijkheden voor verbetering zijn bij dat 
beleidsinstrument. De huursubsidie en de huurpremie zijn belangrijke instrumenten van 
het Vlaamse woonbeleid om de betaalbaarheid en de kwaliteit van wonen voor mensen 
met een relatief laag inkomen te verbeteren.

In de commissie deelde de minister mee dat hij een aantal maatregelen zou bekijken. Hij 
gaf aan onder meer te willen inzetten op een betere informatieverstrekking, klare taal in 
de brieven en communicatiekanalen, een gedigitaliseerd aanvraagproces en meer 
verwerkersovereenkomsten met OCMW's.

1. Wat is de stand van zaken van de verwerking van het rapport bij de minister en zijn 
diensten?

2. Wanneer denkt de minister de aanpassingen te kunnen doorvoeren?

3. Is er al overleg geweest tussen de minister en zijn administratie daarrond? Zo ja, 
wat waren de conclusies? Zo niet, waarom niet en wanneer staat er dan wel overleg 
gepland?

4. Is er al overleg geweest met andere actoren (OCMW's, lokale besturen, 
armoedeverenigingen, …)? 



MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 433 van 5 juni 2023
van ALLESSIA CLAES

Dit rapport werd al uitvoerig besproken met mijn administratie. Voor wat de stand van 
zaken van de vooropgestelde maatregelen betreft, verwijs ik naar mijn antwoord op uw 
schriftelijke vraag nr. 377 van 11 mei 2023. 


